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Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de Minister van Financiën over 
de korting op de naheffing van de EU voor het Verenigd Koninkrijk 
(ingezonden 12 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Britse Minister verdedigt claim halvering 
Britse naheffing EU»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het krankzinnig is dat Nederland de volle € 642 
miljoen moet betalen, terwijl de Britten 50% korting op hun naheffing 
claimen? Kunt u uitleggen hoe dat mogelijk is? 

Vraag 3
Kunt u uitleggen hoe de systematiek rondom de Britse «rebate» functioneert 
en waarom Minister Osborne van het Verenigd Koninkrijk denkt 50% korting 
op de naheffing te kunnen claimen? 

Vraag 4
Als het Verenigd Koninkrijk een rebate krijgt op de naheffing, betekent dit dan 
dat deze korting wordt omgeslagen op de andere lidstaten? Zo ja, hoeveel 
moet elke lidstaat extra afdragen vanwege deze korting? 

Vraag 5
Bent u het er mee eens dat de naheffing aan Nederland van € 642 miljoen zo 
snel als mogelijk van tafel moet en gaat u deze boodschap in Brussel luid en 
duidelijk afgeven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden voor donderdag 13 november 2014?

1 http://www.nu.nl/economie/3924262/britse-minister-verdedigt-claim-halvering-britse-naheffing-
eu.html
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